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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen  
 
3. Verplichting AED toestel binnen de clubs.   
 
Vanuit de voetbalbond is er communicatie geweest dat er vanaf heden aan de velden steeds een 
ARD toestel beschikbaar moet zijn. De gemeente is van mening dat dit voor de sportvelden van 
Duineneind in orde is. Het ADR toestel is aan de sporthal en steeds toegankelijk voor iedereen. 
Het daarom niet nodig volgens de gemeente om vb. een bijkomend toestel te voorzien voor de 
voetbalclub die daar vlakbij is.     
 
4. Opvolging plafond kantine Ksk Kasterlee .  
 
De kantine van Ksk Kasterlee is nog voorzien van een plafond ( gedeeltelijk ) in kunststof. Dit 
plafond heeft daarom ook geen brandweerstand. Kan dit op termijn worden aangepakt is de 
vraagstelling vanuit de club? Momenteel is dit nog niet mee opgenomen in de planning om te 
vernieuwen vanuit de gemeente. Als club willen we dat dit gegeven onder de aandacht blijft .    
 
5. Toelichting oplaadpunten fietsenstalling. 
 
De clubs waar er een nieuwe fietsenstalling zal komen is er bezorgdheid naar de oplaadpunten 
voor de fietsen. Wat met de extra elektriciteitskosten, is er een mogelijkheid dat het 
elektriciteitsgedeelte kan uitgeschakeld worden wanneer er geen activiteiten zijn op de club, 
enz.…Deze vragen werden doorgegeven aan de dienst mobiliteit ( Dhr. Pieter Jan ). Als 
antwoord op deze bezorgdheid zal een mogelijkheid zijn ( via een schakel systeem )  dat de 
oplaadpunten kunnen worden uitgeschakeld. De betrokken clubs zullen hierover geïnformeerd 
worden.    
 
6.  Concessie Tielenheide :  



 
Gezien het gegeven dat er ( nog ) geen  nieuwe uitbaters gevonden zijn voor Tielenheide zullen 
de huidige uitbaters Rut en Bea doorgaan tot uiterlijk 1 mei 2023. Dit geeft de gemeente toch 
wat meer ademruimte in hun zoektocht.  
 
7.  Dienstverlening Sporthal : Toelichting en update : 
 
Sommige sportclubs vinden het normaal dat de zaalwachter alles klaar zet en alle attributen die 
men gebruikt opbergt. Dit is geen activiteit van de zaalwachters, hun kerntaak is toezicht houden 
op de verschillende velden die in gebruik zijn. Belangrijk is dat clubs zelf hiervoor instaan en het 
nodige respect tonen naar de medewerkers van de gemeente.  
 
8. Varia punten:  
   
Subsidies zijn nog mogelijk ‘ tegen uiterlijk 01/09 2022 en 01/10/2022 ‘ Clubs worden steeds op 
de hoogte gehouden via de VIP mail. 
 
Viering bestaan Vobako ( 50 + 1 ) . Door de corona maatregelen van verleden jaar zijn de 
feestelijkheden niet kunnen doorgaan. Geert bezorgt iedereen een uitnodiging om eventueel een 
bezoekje te brengen tijdens de viering.  
 
Vanuit FC De Kempen is er ( zonder weten van Ksk Kasterlee ) een overeenkomst opgemaakt 
voor het gebruik van de velden van de Molenkring ( inclusief  de maanden juli en augustus.)  Dit 
zorgt ervoor dat er spanningen ontstaan tussen de clubs door een gebrek aan communicatie en 
afspraken vanuit de gemeente.  Ksk Kasterlee heeft een overeenkomst dat het gebruik van de 
velden tijdens de maanden juli en augustus mogelijk is 7 dagen op 7 ) KFC De Kempen heeft 
een overeenkomst voor het gebruik van de velden 12 maanden. De gemeente stelt voor dat de 
clubs dit onderling best oplossen. Ksk Kasterlee is van mening dat het initiatief moet komen 
vanuit de gemeente .  
 
Vanuit de gemeente zal er initiatief ( een overleg komen met de verantwoordelijke gebruikers 
van de hondenschool ) komen om het gebruik van de “ parking “ van de hondenschool naast de 
voetbelvelden te beperken zodat er meer mogelijkheden zijn voor de jeugdspelers van Ksk 
Kasterlee.  
 
 
8. Varia punten lopende . 
 

- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 
Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 
gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 
Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 
gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende.  
De voetbalvelden van de Molenkring gaan naar Fc De Kempen. Tijdens de 
voorbereidingen ( juli en augustus ) mag Ksk Kasterlee deze velden gebruiken onder de 
zelfde condities zoals in het verleden .   

 
Momenteel is er een wending in dit dossier m.b.t. het gebouw. Gezien de specifieke 
technische ingrepen die er nodig zijn en de daaraan verbonden extra kosten is het idee 
ontstaan om het gebouw op te  vormen tot een Chelter…. Een mogelijke nieuwe 



kandidaat voor het gebouw is AC Lichtaart gezien deze vereniging ook interesse in het 
gebouw heeft…  

        - Infrastructuur subsidies  (125 000 € / jaar ) voor sport.  
 

Ksk Kasterlee is bezig met de opmaak van een dossier om het veld naast de sporthal te 
vervangen naar een kunstgrasveld . Om dit gegeven te financieren zal er getracht worden 
om met  ( meerdere ) club(s) samen te werken. Het zou hier gaan om een trainingsveld en 
geen officieel wedstrijdveld. Ksk Kasterlee blijft vragende partij. ( offerte werd 
overgemaakt )   
 

- Het gesloten laten van de toegangspoorten tussen het C en D voetbalveld bij Ksk 
Kasterlee blijft dode letter voor de hondenvereniging. Coronamaatregelen die de 
voetbalclub wil toepassen ( ouders niet meer samen groeperen tijdens trainingen )   
kunnen niet afgedwongen en gegarandeerd worden.   
Voertuigen van de hondenclub rijden tussen de velden wat een gevaar is voor 

            aanrijdingen.  
       Ksk Kasterlee is vragende partij om een extra grasveld zodat er een permanent 
       training / wedstrijdveldje voor de allerkleinste kan voorzien worden. 
 

Tijdens het overleg op de locatie van Ksk Kasterlee op 20/04/2022 is er een bezoek aan 
het grasveld dat momenteel in gebruik is door de hondenschool als parking.                 
Alle aanwezige vertegenwoordigers zijn het er over eens dat ( gezien de grote 
oppervlakte ) de vraag vanuit Ksk Kasterlee naar extra grasveld verantwoord is. De 
voorzitter van de sportraad wenst dan ook in het verslag op te nemen dat de sportraad 
unaniem adviseert om 3/4 van de oppervlakte beschikbaar te stellen voor de voetbalclub 
Ksk Kasterlee. Vanuit de vertegenwoordigers van de gemeente zal dit besproken worden 
op de komende gemeenteraad.    

 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  07/09/2022 in de kantine van Vobako ( met dank aan 
Geert )   
 
Einde vergadering: 21.35 u 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienen 


